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§ 22 
Svar på remiss - Motion om att samla alla parkeringshus 
under ett bolag, KS 2025/433  
BRO 2025/217 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar. på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I sin motion anföra Jan Jönsson och Sara Svanström (båda L) 
följande: 
 
Liberalerna vill effektivisera och tydliggöra stadens 
resursförvaltning genom att samla ägandet av parkeringshus i ett 
specialiserat bolag. I dag äger och förvaltar exempelvis 
Skolfastigheter i Stockholm AB (SISAB) flera parkeringshus, trots 
att deras kärnuppdrag är att hantera fastigheter för skolverksamhet. 
Detta splittrade ägande skapar ineffektivitet, drar fokus från 
huvuduppdraget och kräver att varje enhet utvecklar egen 
kompetens för något utanför deras expertis. 
 
Liberalerna föreslår därför att stadens parkeringshus ska samlas 
under Stockholm Stads Parkering AB, som har rätt kompetens för 
denna uppgift. En sådan centralisering skulle inte bara ge bättre 
förvaltning utan också öka transparensen och möjligheten till 
ansvarsutkrävande. Det skulle även frigöra resurser och tid för 
andra förvaltningar att fokusera på sina kärnuppdrag. Förslaget 
syftar till att säkerställa en klok och rationell hantering av 
kommunens tillgångar, där varje verksamhet bidrar till stadens 
utveckling utifrån sin specifika roll. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• 2104155 (Godkänd - R 2) Tjänsteutlåtande 
• BRO 2025/217-1.1 Motion om att samla alla parkeringshus 

under ett bolag 
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